

TAB BATTERIES AG

Untermüli 9, 6300 Zug, Switzerland

DISTRIBUTOR'S CERTIFICATE
(СЕРТИФИКАТ ДИСТРИБЬЮТОРА)

TAB BATTERIES AG, Switzerland confirms with the present document Sklad.ru Ltd. is our authorized distributor for sales of TAB branded products on the territory of Russia and CIS.

Sklad.ru Ltd. is also authorized to supply spare parts, warranty and maintenance for our products on the territory of Russia and CIS with rights to appoint its own dealers for TAB products sales and maintenance.

The present Certificate is valid from March 06, 2015 till December 31, 2016.

Фирма ТАВ БАТТЕРИЗ АГ, Швейцария, подтверждает настоящим документом, что компания ООО Склад.ру является нашим авторизованным дистрибьютором по продажам продукции нашей компании с торговой маркой ТАВ на территории России и СНГ.

Компания ООО Склад.ру также уполномочена поставлять запасные части, поддерживать гарантию, обслуживать продукцию нашей компании на территории России и СНГ с правом назначения дилеров по продажам и обслуживанию.

Сертификат действителен с 6 марта 2015 г. по 31 декабря 2016 г.

Darijan Cigler

General Manager


TAB 
TAB BATTERIES AG
Untermüli 9, 6300 Zug, Switzerland